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Dank! Ik probeer nu wijs te worden uit de >70 mails van vandaag. Gelukkig zijn er mensen die niet in track changes hebben

gewerkt of passages in een mailtje hebben geplakt. Dat houdt het afwisselend ;-)

van: EXE BE. I (OED) SEE inv i>

Verzonden: zondag 10 januari 2021 19:16

Aan:BEEE (EEJIEEE@minvwsnl>
Onderwerp: FW: Status dashboard vaccinaties + hoe verder?

tkn

ven EEEIE IE EDVerzonden: zondag 10 januari 2021 19:16

5.1.2¢ CRIN) <
5.1.2e ( 5.1.2 ) <

fs12ep @minvws.n!>; EXEC EE. (EXERN) JEEEESe minvws.ni>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Status dashboard vaccinaties + hoe verder?

Hallo dank voor je aanvullende beeld en advies,

ik laat het aan jou om de knoop te hakken, ik kan het advies vanESSE(en passend bij de tip van [EE volgen:

volgende week wel iets doen met de cijfers zover bekend, maar nog niet starten met dashboard vullen omdat dit iets impliceert
voor de dagen en weken erna terwijl het onderliggende proces nog niet is rondgemaakt tbv structurele levering cijfers.

Groet, EES

van: EERE)<HEE© minvws nl
Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 21:10

aan: EDOR IE GR) EEE eminvws.n'>; EXER BR. (ERED)ERED© minvws.ni>
Onderwerp: Status dashboard vaccinaties + hoe verder?

voiIEEE
Hierbij nog een kleine update over wat er vandaag qua dashboard nog allemaal duidelijk is geworden en mijn advies tav het

dashboard wel/niet vanaf volgende week zl te gaan gebruiken. Ik weet at jij de voorkeur hebt om wel op het dashboard

te laten zien. Toch leg ik je de keuze op deze manier nog eens expliciet voor. heb ik hier ook in meegenomen omdat volgens

mij dit een beetje in jullie beider verantwoordelijkheid valt.

+ RIVM kan op dit moment geen duidelijkheid geven wanneer zij (geautomatiseerd) de data kunnen leveren voor het vullen

van het dashboard vwb aantal gevaccineerde (met/zonder informed consent).
+ RIVM kan vanaf as maandagochtend wel het aantal uitgereden vaccins rapporteren (dat is: uitgereden, vrijgegeven en

gearriveerd). Echter zegt dit onvoldoende over hoeveel daadwerkelijk gevaccineerd kan worden vanwege: verspilling

(10% vaccinatieverlies is eerder genoemd) maar ook verschil in gebruik tussen 6 of 5 doses per ampul. Data aantal

uitgereden vaccins kan wekelijks worden aangeleverd.
+ \Vandaag zijn de eerste aantallen uit BRBA gekomen en maandag volgt meer gedetailleerde uitsplitsing hiervan en de

nieuwe cijfers. JIE heeft bij de GGD de vraag uitgezet voor de mogelijkheid van het leveren van data (totdat

koppeling CIMS er is).

De keuze die ik jullie voor nu wil voorleggen:

Wel of geen dashboard als de informatie nog niet van het RIVM kan komen?



1056733

Afweging: als we begin volgende week de eerste getallen op een rijtje hebben kan je deze al (handmatig) in het dashboard

weergeven. Voordeel: laten zien dat we in control zijn en informatie kunnen delen op één plek die daar ook voor bedoeld is.

Nadeel: de vraag is of we dit waar kunnen blijven maken. Het RIVM kan echt op dit moment geen toezegging doen over het

tijdpad wanneer CIMS wel voldoende gereed is om data te leveren, dit heeft voornamelijk te maken met alle koppelingen die nog

gemaakt moeten worden om CIMS uberhaupt te voeden.

Advies: zolang we van het RIVM geen toezegging hebben over wanneer en met welke data we geautomatiseerd live kunnen met

het dashboard denk ik dat het te riskant is om via het dashboard over de aantallen te informeren. Dat we volgende week wel

wat moeten zeggen over de aantallen lijkt me voor de hand liggen, echter in een kamerbrief of ander communicatiemiddel kan

de nuance meer worden benadrukt dan getallen die in het dashboard worden weergegeven en bijgehouden moeten worden. Het

risico is m.i. te groot dat we nu getallen op het dasboard zetten die te veel gaan afwijken van het moment dat we wel

geautomatiseerd het dashboard live kunnen brengen. Zorgpunt is hoe verder we komen hoe ingewikkelder het wordt. Nu hebben

we ‘alleen nog maar’ te maken met ziekenhuizen en GGDs, maar dat wordt straks natuurlijk: grote/kleine zorginstellingen,
huisartsen etc. Voor ziekenhuizen en GGD is data levering naar CIMS nog niet op orde maar voor de partijen daarna dus ook nog

niet en het lijkt er niet op dat dit in februari is geregeld.

Vraag aan jullie: Zien jullie manieren waarop we bij het RIVM er meer vaart in kunnen krijgen of in elk geval harde toezeggingen

op wanneer iets gereed is?

Alvast dank en een goed weekend!

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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Verzonden: donderdag 7 januari 2021 21:05

<CRFLN @ minvws.nl>; @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Huidige status dashboard vaccinaties

pank | EEEEN fijn dat je laatste beelden hebt verzameld,

Heldere tip van BES rouwens irt wel in persberichtjes of andere plekken maar nog niet dashboard zolang nog niet op een goede
manier waar te maken

groet

Van: EAC EEESICN Fl) ) JE ninvws.ni>
Verzonden: donderdag 7 januari 2021 17:16

Ssoafiom
BA AE) < @minvws.nl>; IE EEEJEEMeninvws.n>; BE BEESBE

minvws.nl>;
Kk ge @minvws.nl>

Onderwerp: Huidige status dashboard vaccinaties

Huidige stavaza dashboard vaccinaties
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Er is volgensBE Xoeen harde toezegging gedaan naar/door de minister over het beschikbaar hebben van het dashboard as

maandag.

De huidige situatie is als volgt:

¢ CIMS is sinds vanmiddag (7 januari) live: hier was tot vanmiddag dus ook nog niks in geregistreerd
* CIMS gaat gebruikt worden om de registratie van de geprikte mensen door te geven aan het RIVM. Zowel met informed

consent en in badges (op geaggregeerd niveau) de aantal zonder consent maar wel geprikt. Dit is dus de bron voor het

‘aantal geprikte vaccinaties’. Morgen met het RIVM schakelen over hoe we dit proces goed kunnen inrichten.

+ Morgen is er een eerste tussenstand vanuit de ziekenhuizen (via EEE) waarin te zien is:

totaal aantal prikken (met en zonder toestemming registratie), per geboortejaar, per zorgaanbieder, per categorie

(zorgmedewerker/indicatie etc), aantal zonder toestemming tot registratie en postcode (indien toestemming tot

registratie is gegeven)
Dit komt doordat hier speciaal iets voor is gebouwd (incl helpdesk, beveiligd verzenden van wachtwoorden etc) om het registreren

vanuit de ziekenhuizen mogelijk te maken. Dit is ook beschikbaar voor als straks andere zorgaanbieders moeten melden

en dit niet kunnen doen door een centrale aansluiting op CIMS.

Deze cijfers worden zodra CIMS in de lucht is hieraan gekoppeld zodat de getallen worden geleverd aan het RIVM en daar

samenkomen.

BE EEE geeft het advies het niet in dashboard weer te geven totdat dit geautomatiseerd kan, maar tot die tijd enkel de

getallen naar buiten te brengen (dashboard wekt meer verwachting).
. IEEE spreekt vanavond met de GGD over of zij al wat kunnen aanleveren. Ik overleg morgenochtend met hem.

+ [EEEZMaf aan dat er morgen weer een overleg is met RIVM. Met bovenstaande informatie kunnen we met hen denk ik

goed het gesprek voeren over wanneer zij wel over de juiste data beschikken (het lijkt er namelijk toch echt op dat zij

dit via CIMS wel gaan krijgen). Ook is het goed om met hem concreet te maken of ze de aantal uitgereden doses en

aantal doses nog 'voorradig’ vanaf begin volgende week wel kunnen aanleveren? staat er al iets

gepland? En kan je me daar dan bij uitnodigen?
+ Het is goed om te blijven benadrukken dat de getallen die we kunnen laten zien niet real time zijn maar afhankelijk zijn

van wanneer de prikken administratief worden verwerkt en dus altijd een wat achterlopen op de realiteit.

Ik heb het kort en bondig proberen op te schrijven dus let me know als jullie nog vragen hebben.

Morgen dus meer duidelijkheid en werk ik het verder uit.

Groeten,


